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BRMG-KPGiM-III.0012.79.2017 
 

Protokół Nr 37-7/2017 
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się 27 czerwca 2017 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, w 
sali im. Seana Lestera Nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu (6), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk. Nieobecni: Radna Anna Kołakowska. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 37 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Po sporządzeniu porządku zostały jeszcze skierowane do Komisji trzy 
wnioski, więc proponuję je wprowadzić pod obrady, i tak: 

 
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie zmiany po stronie najemcy w 

obowiązującej umowie najmu lokalu użytkowego przy ul. Ks. Sychty 18 i 18A w 
Gdańsku, polegającej na dopisaniu do umowy najmu Pani Alicji Dolnej - Kurajk.  

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek do porządku 
obrad i będzie go rozpatrywała w punkcie 1.1.  

 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie przedłużenia umowy 

najmu lokalu użytkowego przy ul. Długiej 77/78. Pismo UN/3187/ 
1283/2017/ŁA z dnia 21.06.2017r.   
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek do porządku 
obrad i będzie go rozpatrywała w punkcie 1.2.  

 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie złożonych ofert na oddanie w najem w 

trybie bezprzetargowym w drodze zbierania i wyboru ofert, lokalu 
użytkowego położonego przy ul. Gdyńskich Kosynierów 11 w Gdańsku. 
Pismo UN/3207/2017/AA z dnia 23.06.2017r.   

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek do porządku 
obrad i będzie go rozpatrywała w punkcie 1.2.  
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Ponieważ nie było uwag do tak przedstawionego porządku obrad, 
przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku 
obrad Komisji: 

 

 
1. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zaopiniowania 

złożonych ofert na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym – w drodze 
zbierania i wyboru ofert, lokalu użytkowego zlokalizowanego przy ul. 
Kotwiczników 10 AB w Gdańsku.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu użytkowego 
przy ul. Ks. Sychty 18 i 18A w Gdańsku, polegającej na dopisaniu do umowy 
najmu Pani Alicji Dolnej - Kurajk.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1.2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie przedłużenia umowy najmu 
lokalu użytkowego przy ul. Długiej 77/78.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

1.3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie złożonych ofert na oddanie w najem w trybie 
bezprzetargowym w drodze zbierania i wyboru ofert, lokalu użytkowego 
położonego przy ul. Gdyńskich Kosynierów 11 w Gdańsku.  

 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Gminę Miasto Gdańsk umowy o partnerstwie z Gminą Miejską 
Pruszcz Gdański na rzecz realizacji projektu pn.: „Zintegrowana Inwestycja w 
Talenty I” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Pomorskiego na lata 2014-2020, Poddziałanie 5.2.1. Aktywizacja zawodowa 
osób pozostających bez pracy- mechanizm ZIT. -  druk nr 1184.  

Przedstawia: Przedstawiciel Gdańskiego Urzędu Pracy 
 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska - 
druk nr 1195 – w zakresie działania Komisji. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok - druk nr 1196 – w 
zakresie działania Komisji. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli 

objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Infrastruktura 
Wodociągowo-Kanalizacyjna Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku- druk nr 1180.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli 
objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Spółki Gdańskie Wody Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Gdańsku - druk nr 1181.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w 
Gdańsku druk nr 1182.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej 

uchwałę Nr XXXV/955/17 z dnia 23 lutego 2017 r. w sprawie utworzenia 
i Nadania statutu Gdańskiego Centrum Informatycznego – druk nr 1163. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
9. Rozpatrzenie petycji skierowanej do Rady Miasta Gdańska przez 

Stowarzyszenie Walczących o Niepodległość 1956-89 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXV/988/09 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2009 r. 
w sprawie ustalenia zasad taryfowych, cen za przejazdy środkami 
gminnego transportu zbiorowego oraz wysokości opłat dodatkowych i 
manipulacyjnych. 
 Stanowisko Prezydenta Miasta Gdańska  
 Dyskusja 
 Ustalenia 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wynajmu 

lokalu zamiennego dla Państwa Kowalczyk zamieszkujących obecnie w 
lokalu socjalnym w Gdańsku. Pismo WGK-II.7142.4-142.2016.DM z dnia 
06.06.2017r. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

11. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wynajmu 
lokalu zamiennego dla Pani Krystyny Marciniak i Panu Marcinowi 
Marciniak zamieszkujących obecnie w lokalu socjalnym w Gdańsku.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

12. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
przyznania prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem 
kolejności określonej w wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do 
zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego - na rzecz Pani Joanny Urban - 
Łyska.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

13. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
przyznania prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem 
kolejności określonej w wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do 
zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego - na rzecz Pana Marcina 
Jankiewicza.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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14. Rozpatrzenie wniosków Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego lokali mieszkalnych w Gdańsku 
zlokalizowanych przy: 

1) Al. Gen. Hallera 12   
2) Ul. Kościuszki 33   
3) Ul. Kolorowej 3 
4) Ul. Zaroślak 5 
5) Ul. Wróbla 1/10 
6) Ul. Siennej 10  
7) Ul. Zawiszy Czarnego 7 
8) Ul. Skarpowej 65 
9) Ul. Chłodnej 9 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 
15. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 

 
PUNKT – 1. 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zaopiniowania 
złożonych ofert na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym – w drodze 
zbierania i wyboru ofert, lokalu użytkowego zlokalizowanego przy ul. 
Kotwiczników 10 AB w Gdańsku.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych  
Panie Przewodniczący. Szanowna Komisjo. Na tryb bezprzetargowy dotyczący 
lokalu przy ul. Kotwiczników zostały zgłoszone dwie oferty przez: 
 
1. Stowarzyszenie Miłośników Starej Elektroniki i Techniki RETROKOMP, z 

propozycją zagospodarowania lokalu na cele statutowe Stowarzyszenia 
(interaktywne centrum poświęcone historii elektroniki i techniki). Celem 
Stowarzyszenia jest m.in. konserwacja i ochrona zabytków z dziedziny 
elektroniki i techniki, zwłaszcza produkcji polskiej, zrzeszanie pasjonatów 
zabytkowego sprzętu elektrotechnicznego oraz wspieranie edukacji osób 
zainteresowanych w kwestii działania Stowarzyszenia. Stowarzyszenie 
prosperuje w Gdańsku i nie posiada swojej siedziby. 
 

2. Stowarzyszenie Gdańskie Ratownictwo Wodne, z propozycją 
zagospodarowania lokalu na prowadzenie działalności statutowej 
Stowarzyszenia. Celem Stowarzyszenia jest m.in. ochrona i promocja 
zdrowia poprzez bezpieczne korzystanie z obszarów wodnych, edukacja i 
wychowanie promujące bezpieczne korzystanie z obszarów wodnych oraz 
promocja i organizacja wolontariatu na rzecz bezpieczeństwa obszarów 
wodnych. Stowarzyszenie posiada lokal przy ul. Traugutta 14. 

Proszę szanowną Komisję o opinię. Wniosek - pismo UN/2975/2017/AA z dnia 
09.06.2017r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik  
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku w 
sprawie w sprawie zaopiniowania złożonych ofert na oddanie w najem w 
trybie bezprzetargowym – w drodze zbierania i wyboru ofert, lokalu 
użytkowego zlokalizowanego przy ul. Kotwiczników 10 AB w Gdańsku.  
 
Głosowanie:  
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku w sprawie oddania w najem 
w trybie bezprzetargowym – w drodze zbierania i wyboru ofert, lokalu 
użytkowego zlokalizowanego przy ul. Kotwiczników 10 AB w Gdańsku dla: 
 Stowarzyszenia Miłośników Starej Elektroniki i Techniki RETROKOMP – 4 głosy za 
 Stowarzyszenia Gdańskie Ratownictwo Wodne - 0 głosów za. 
 
Wobec powyższego głosowania Komisja wybrała i pozytywnie zaopiniowała 
ofertę Stowarzyszenie Miłośników Starej Elektroniki i Techniki RETROKOMP. 
Opinia Nr 37-7/503/84/2017 
 

PUNKT – 1.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu 
użytkowego przy ul. Ks. Sychty 18 i 18A w Gdańsku, polegającej na 
dopisaniu do umowy najmu Pani Alicji Dolnej - Kurajk.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych  
Panie Przewodniczący. Szanowna Komisjo. Wniosek, który został złożony 
dotyczy dwóch osób, które prowadzą obok siebie działalność w lokalach 
przyległych do siebie w zakresie weterynarii. Prowadzą tą działalność od 
dłuższego czasu, współpracują ze sobą i jedna z najemczyń Pani Dolna-Kurajk 
chce współpracować jeszcze bliżej, jeżeli chodzi o obsługę weterynaryjną i 
wnioskuje o dopisanie do umowy najmu. Nie ma przeciwskazań, więc prosimy 
Komisję o zajęcie stanowiska. Wniosek - pismo UN/3150/1798/2017/ŁA. z 
dnia 21.06.2017r.(EZD 277649) stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu 
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użytkowego przy ul. Ks. Sychty 18 i 18A w Gdańsku, polegającej na dopisaniu 
do umowy najmu Pani Alicji Dolnej - Kurajk. 
 
Głosowanie:  
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w 
obowiązującej umowie najmu lokalu użytkowego przy ul. Ks. Bernarda Sychty 
18 i 18A w Gdańsku, polegającej na dopisaniu do umowy najmu Pani Alicji 
Dolnej-Kurajk. Opinia Nr 37-7/504/85/2017 
 

PUNKT – 1.2. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie przedłużenia umowy 
najmu lokalu użytkowego przy ul. Długiej 77/78.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych 
Panie Przewodniczący. Szanowna Komisjo. Wniosek, który został skierowany 
jest jakby kontynuacją zmian, jakie zostały wprowadzone do uchwały Rady 
Miasta Gdańska w 2010 roku. Wnioskodawca w 2007 roku na tych samych 
zasadach, jakie obowiązywały dostał 10 letni okres najmu z uwagi na nakłady, 
jakie zostały poniesione na 60% powierzchni konstrukcyjnej, natomiast w 2010 
roku w tym samym paragrafie zmieniono to na 20 lat nie stawiając żadnych 
dodatkowych kryteriów. Zgodnie z opinią prawna dr nauk prawnych mecenasa 
Skarbka taka zmiana jest możliwa, a po stronie Komisji do zaopiniowania i 
proszę Szanowną Komisję o zajęcie stanowiska. Wniosek - pismo 
UN/3187/1283/2017/ŁA z dnia 21.06.2017r.(EZD 278505) stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Jest to opinia Mateusza Skarbka? 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Nie. Jest to radca prawny Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych, ten 
z Wydziału Prawa Uniwersytetu Gdańskiego. 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora GZNK 
Z Wydziału Prawa, a teraz Kryminalistyka. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu użytkowego przy ul. Długiej 77/78 
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na okres kolejnych 10 lat dla najemców Pana Andrzeja Szydłowskiego i Pana 
Jacka Szydłowskiego. 

 
Głosowanie:  
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przedłużenia umowy najmu 
lokalu użytkowego przy ul. Długiej 77/78 w Gdańsku na okres kolejnych 10 
lat - na rzecz najemców Pana Andrzeja Szydłowskiego i Pana Jacka 
Szydłowskiego. Opinia Nr 37-7/505/86/2017 

 
PUNKT – 1.3. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie złożonych ofert na oddanie w najem w trybie 
bezprzetargowym w drodze zbierania i wyboru ofert, lokalu użytkowego 
położonego przy ul. Gdyńskich Kosynierów 11 w Gdańsku.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Waldemar Rydlewski, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych 
Panie Przewodniczący. Szanowna Komisjo. Do trybu bezprzetargowego został 
wystawiony lokal przy Gdyńskich Kosynierów 11 dla potrzeb fundacji, 
stowarzyszeń i innych organizacji społecznych. Złożone zostały dwie oferty 
przez: 
 
1. Gdańskie Stowarzyszenie „Jaś i Małgosia”, z propozycją zagospodarowania 

lokalu na cele statutowe Stowarzyszenia. Przedmiotowy lokal miałby stać się 
miejscem rozwijania talentów artystycznych (muzycznych, plastycznych, 
tanecznych i teatralnych) osób w różnym przedziale wiekowym. 
Stowarzyszenie chciałoby w tym miejscu integrować mieszkańców Gdańska 
przez różne formy edukacji artystycznej. Zgodnie ze statutem 
Stowarzyszenia do jego celów m.in. należą: resocjalizacja dzieci, młodzieży 
i osób starszych (głownie ze środowisk zagrożonych wychowawczo) poprzez 
muzykę, śpiew, taniec oraz plastykę i teatr, poszukiwanie talentów i 
osobowości scenicznych wśród dzieci, młodzieży i osób starszych, rozwijanie 
życia kulturalnego w instytucjach i organizacjach związanych z 
wychowaniem, edukacją, resocjalizacją, leczeniem i terapią dzieci, 
młodzieży i osób starszych.  
 

2. Fundację Kotangens, z propozycją zagospodarowania lokalu na prowadzenie 
działalności statutowej Fundacji. Zgodnie ze statutem Fundacji do jej celów 
m.in. należą: działania na rzecz humanitarnego traktowania zwierząt, 
działania na rzecz zwalczania bezdomności zwierząt ( w szczególności kotów 
i psów), udzielanie wszelkiej i bezpośredniej pomocy zwierzętom 
bezdomnym, porzuconym i chorym, prowadzenie i wspieranie działalności 
edukacyjnej oraz upowszechnianie wiedzy z zakresu ochrony zwierząt i ich 
praw, promocja i organizacja wolontariatu.  

 
Wniosek - pismo UN/3207/2017/AA z dnia 23.06.2017r. (EZD 280280) 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku w sprawie oddania w najem 
w trybie bezprzetargowym – w drodze zbierania i wyboru ofert, lokalu 
użytkowego zlokalizowanego przy ul. Gdyńskich Kosynierów 11 w Gdańsku dla: 
 Stowarzyszenia „Jaś i Małgosia” 
 Fundacji Kontangens    
 
Głosowanie:  
 Gdańskie Stowarzyszenie „Jaś i Małgosia”– 6 głosów za 
 Fundacja Kotangens - 0 głosów za. 
 
Wobec powyższego głosowania Komisja wybrała i pozytywnie zaopiniowała 
ofertę Gdańskiego Stowarzyszenia „Jaś i Małgosia”. Opinia Nr 37-
7/506/87/2017 

 
PUNKT – 2. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie przez Gminę Miasto Gdańsk umowy o partnerstwie z Gminą 
Miejską Pruszcz Gdański na rzecz realizacji projektu pn.: „Zintegrowana 
Inwestycja w Talenty I” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020, Poddziałanie 5.2.1. 
Aktywizacja zawodowa osób pozostających bez pracy - mechanizm ZIT. -  
druk nr 1184 + autopoprawka. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1184 wraz 
z autopoprawką stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 
dnia 29 czerwca 2017 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.228.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Gdańskiego Urzędu Pracy 

 
Pani Anna Michaluk, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Urzędu Pracy 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1184 wraz z 
autopoprawką powiedziała m.in., że przygotowano w ramach działania 5.2.1., 
które jest skierowane do osób pozostających bez pracy. Gmina Miasta Gdańska, 
wskazując, jako realizatora Gdański Urząd Pracy przygotowała do realizacji 
projekt „Zintegrowana Inwestycja w Talenty L”. Projekt został umieszczony w 
wykazie projektów zidentyfikowanych przez Instytucję Zarządzającą 
Regionalnym Programem Operacyjnym Województwa Pomorskiego na lata 
2014-2020 w ramach trybu pozakonkursowego. Projekt wpisuje si…ę w 
założenia określonego w Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 
(ZIT) przedsięwzięcia „Innowacyjny system wsparcia zatrudnienia w OMG-G-S”. 
Projekt przewiduje wsparcie w aktywizacji zawodowej 553 osób pozostających 
bez pracy, będących powyżej 30 roku życia, mieszkańców Gdańska i powiatu 
gdańskiego, poprzez m.in. szkolenia, staże, zatrudnienie subsydiowane i 
dofinansowanie podejmowania działalności gospodarczej.  
 
Zgodnie z kryteriami wyboru projektów w ramach poddziałania 5.2.1. RPO WP 
wymagane jest powołanie partnerstwa, które przyczyni się do osiągniecia 
rezultatów projektu wyrażonych poprzez wskaźniki monitorowania, w 
szczególności współpracę z pracodawcami sąsiednich gmin, czyli m.in., w 
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gminie miejskiej Pruszcz Gdański w projekcie GUP, gminie wiejskiej Pruszcz 
Gdański w projekcie Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 1, i 
gminie Trąbki Wielkie w projekcie Państwowe Szkoły Budownictwa, 
współodpowiedzialności w nawiązywaniu i utrzymaniu kontaktu na linii projekt- 
pracodawca, co przełoży się pozytywnie na efekt zatrudnienia i założonych 
rezultatów projektu. Jeżeli chodzi o zgłoszenie autopoprawki, to wynika ona z 
pilnej potrzeby rozszerzenia dotychczasowej uchwały, obejmującej wyłącznie 
partnerstwo w projekcie, którego realizatorem jest Gdański Urząd Pracy w 
projektach powierzonych równolegle do realizacji Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego i Państwowe Szkoły Budownictwa. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 
Miasto Gdańsk umowy o partnerstwie z Gminą Miejską Pruszcz Gdański na rzecz 
realizacji projektu pn.: „Zintegrowana Inwestycja w Talenty I” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-
2020, Poddziałanie 5.2.1. Aktywizacja zawodowa osób pozostających bez 
pracy- mechanizm ZIT. -  druk nr 1184 wraz z autopoprawką.  
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1184 wraz z autopoprawką. Opinia Nr 37-7/507/88/2017 

 
PUNKT – 3. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska - druk nr 1195 – w zakresie działania Komisji. Oryginał projektu 
uchwały - druk nr 1195 wraz z autopoprawką stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 29 czerwca 2017 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.239.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Agnieszka Trojanowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 
Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1195 wraz z 
autopoprawką – w zakresie działania Komisji powiedziała m.in., że szczegółowe 
zmiany zostały opisane w uzasadnieniu do projektu uchwały. Jeśli chodzi o 
zakres Komisji, to chciałabym wymienić nowe przedsięwzięcia, które są 
wprowadzane oraz zmiany w przedsięwzięciach istniejących. Najważniejsze 
nowe przedsięwzięcia wprowadzane tj. budowa węzłów integracyjnych Gdańsk 
Rębiechowo oraz Gdańsk Firoga wraz z trasami dojazdowymi. Całkowity 
szacunkowy koszt projektów wynosi ok.32 milionów złotych, w tym 15,5 miliona 
złotych z Unii Europejskiej. Kolejne przedsięwzięcie „Gdańsk Integracyjny”, 



10 
 

węzeł Gdańsk Wrzeszcz oraz trasy dojazdowe do PKM i SKM na terenie Gdańska. 
Całkowity koszt przedsięwzięcia około 42 milionów złotych, dofinansowanie z 
UE 26,3 miliona złotych. Budowa układu drogowego dla centrum edukacyjnego 
przy ul. Jabłoniowej. Całkowity koszt projektu 3,5 miliona złotych. 
Opracowanie dokumentacji dla budowy bezkolizyjnego przekroczenia 
magistrali kolejowej E-65 wraz z siecią dróg dojazdowych. Całkowity koszt 
projektu 4,4 miliona złotych, w tym planowane dofinansowanie z UE 2,2 miliona 
złotych.  
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Ten przejazd jest na Oruni? 
 
Pani Agnieszka Trojanowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 
Miasta i Podatków 
Tak, to jest ul. Sandomierska. I ostatnie nowe przedsięwzięcie zrównoważony 
transport zbiorowy. Całkowity koszt projektu 6,4 miliona złotych. To były nowe 
przedsięwzięcia, a teraz przedstawię zmiany polegają na zmniejszeniu limitów 
wydatków w istniejących przedsięwzięciach. Najważniejsze tj. zmniejszenie o 
4 miliony wydatków ze względu na oszczędności po przetargu na 
przedsięwzięciu budowa mostu zwodzonego na Wyspę Sobieszewską. Jeden 
milion złotych oszczędności na moście na Kanale Raduni przy ul. Starogardzkiej 
oraz o 4,5 miliona złotych zmniejszane jest dokapitalizowanie spółki Arena 
Gdańsk. To takie najważniejsze zmiany. Szczegółowe zmiany są opisane w 
uzasadnieniu do projektu uchwały. Dziękuje bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska - druk nr 1195+ autopoprawka - w 
zakresie działania Komisji. 
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1195 wraz z autopoprawką – w zakresie działania Komisji. 
Opinia Nr 37-7/508/89/2017 

 
 

 
PUNKT – 4. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2017 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 1196.Oryginał projektu 
uchwały - druk nr 1196 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 29 czerwca 2017 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.240.2017 
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Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Agnieszka Trojanowska, Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 
Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1196 wraz z 
autopoprawką – w zakresie działania Komisji powiedziała m.in., że z zakresu 
działania Komisji zwiększenie dochodów następuje z tytułu wpłaty z Budżetu 
Państwa kwoty na most na Wyspę Sobieszewską w wysokości 11 milionów 
złotych.  
 

Wpłata od firmy ROBYG dopłata do inwestycji układu drogowego do Centrum 
Edukacyjnego przy ul. Jabłoniowej w wysokości 2,1 miliona złotych.  
 

Wpływ środków ze spółki LBP, jako udział finansowy w kosztach przy budowie 
skrzyżowania przy ul. Łąkowej - Podwalu Przedmiejskim w wysokości ponad 1,1 
miliona złotych.  
 

Dotacje celowe z UE w wysokości 4,7 miliona złotych Ze względu na udział w 
programie „Gdańsk Integracyjny”, o którym wspominałam przy WPF.  
 

Dodatkowe dochody realizowane przez GZDiZ w wysokości 350 tysięcy złotych 
oraz zamiana nieruchomości Gminy Miasta Gdańska na lokale mieszkalne 
położone przy ul. Uczniowskiej. To były zwiększenia po stronie dochodowej.  
 
Po stronie wydatkowej zwiększa się plan wydatków w Wydziale Skarbu ze 
względu na tą zamianę mieszkań, o których wspomniałam wcześniej o taką 
samą kwotę w wysokości 224 tysiące złotych.  
 
W Gdańskim Zarządzie Dróg i Zieleni o taką samą kwotę jak zwiększyły się 
dochody zwiększa się wydatki w wysokości 450 tysięcy złotych za parkowanie.  
 
W Wydziale Polityki Gospodarczej zwiększa się plan wydatków o kwotę 470 
tysięcy złotych z przeznaczeniem na dokapitalizowanie spółki InnoBaltica.  
 
Kolejne zwiększenia dotyczą modernizacji placówek Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych w wysokości przeszło 1,5 miliona złotych.  
 
Węzły integracyjne Gdańsk Główny, Gdańsk Wrzeszcz w wysokości 1,7 miliona 
złotych. Budowa węzłów integracyjnych Gdańsk Rębiechowo, Gdańsk Osowa 
ponad 2,2 miliona złotych. Podobnie jak w uchwale dotyczącej WPF zmniejsza 
się plan wydatków o kwotę 4 miliony złotych ze względu na oszczędności po 
przetargu.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 
1196 – w zakresie działania Komisji. 
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Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1196 – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 37-
7/509/90/2017 

 
PUNKT – 5. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Infrastruktura Wodociągowo-
Kanalizacyjna Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku- druk nr 1180. Oryginał projektu 
uchwały - druk nr 1180 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 
dnia 29 czerwca 2017 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.224.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1180 powiedziała 
m.in., że projekt dotyczy dokapitalizowania spółki GIWK kwotą 3.418.500 
złotych. Chodzi o wprowadzenie do spółki uregulowanych stanów prawnych 
sieci, który jeszcze do tej pory nie były do spółki wprowadzone. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Gdańska Infrastruktura Wodociągowo-Kanalizacyjna Sp. z o.o. z siedzibą w 
Gdańsku- druk nr 1180.  
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za- jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1180. Opinia Nr 37-
7/510/91/2017 
 
 

 
 
 

PUNKT – 6. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli 
objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Spółki Gdańskie Wody Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Gdańsku - druk nr 1181. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1181 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 29 czerwca 2017 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.225.2017 
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Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1181 powiedziała 
m.in., że chodzi o dokapitalizowanie spółki Gdańskie Wody (dawniej Gdańskie 
Melioracje) kwotą 1.084.304 zł. Dotyczy to nieruchomości zabudowanej przy ul. 
Lastadia, czyli inwestycji, którą w tej chwili spółka realizuje w zakresie 
rewitalizacji budynku przy ul. Lastadia 2. Dziękuję bardzo.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Zbliża się lipiec, jest to miesiąc, w którym jak pamiętamy mamy problemy, 
najpierw powódź w 2001 roku, rok temu ulewa, która też spowodowała wielkie 
szkody. Chciałbym, dawne Gdańskie Melioracje, obecnie Gdańskie Wody 
przygotowały raport jak miasto jest przygotowane w tym zakresie, chodzi mi 
np. o stan wszystkich urządzeń przeciwpowodziowych, studzienek. Jak jest 
częstotliwość ich oczyszczania. Komisja pragnie wiedzieć, jak miasto Gdańsk 
jest przegotowane na ewentualne skutki obfitych opadów deszczu, które dość 
często występują w miesiącach letnich. Wystosujemy do Pana Prezydenta 
wniosek i poprosimy o przedstawienie takiego raportu.  
 
Pani Renata Wiśniowska, Gdańskie Wody Sp. z o.o. 
Rok wcześniej planujemy zakres i częstotliwość czyszczenia, ale myślę, że Panu 
Przewodniczącemu chodzi głownie o główne drogi przelotowe. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Nie tylko. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie tylko. Chodzi o Główne Miasto, Śródmieście, a właściwie o cały teren 
Gdańska, jak często studzienki kanalizacyjne i deszczowe są czyszczone, bo 
mamy miesiąc lipiec, meteorolodzy zapowiadają opady i żebyśmy się nie 
obudzili z ręką w nocniku, więc Komisja chce wiedzieć jak często te studzienki 
są czyszczone, jak. Chociaż po części to nie jest Państwa wina, bo na terenie 
Głównego i Starego Miasta tak jest już wszystko zabetonowane, nawet drzewa 
kamieniami poobkładane, że woda nie ma gdzie uchodzić. Jak nie udrożnimy 
wszystkich studzienek i tego wszystkiego jak powinno być, to znowu obudzimy 
się z problemem. Zatem proponuję taki wniosek skierować do Pana Prezydenta. 
Wniosek przegłosujemy w sprawach wniesionych, a teraz wracamy do projektu 
uchwały. 
 
Pani Renata Wiśniowska, Gdańskie Wody Sp. z o.o. 
One są systematycznie czyszczone. 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w sprawie projektu uchwały?  Nie ma. Wniosek o 
raport przegłosujemy w ostatnim naszym punkcie obrad. Przechodzimy do 
głosowania nad projektem uchwały. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
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Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia przez Gminę Miasta Gdańska 
udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Gdańskie Wody Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 1181. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1181. Opinia Nr 37-
7/511/92/2017 
 

PUNKT – 7. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska 
Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku druk nr 
1182. Oryginał projektu uchwały - druk nr 1182 stanowi załącznik do protokołu z sesji 
Rady Miasta Gdańska z dnia 29 czerwca 2017 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.226.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1181 powiedziała 
m.in., że chodzi o dokapitalizowanie spółki GARG w kwocie 1.016.000 złotych. 
Jest to wartość nieruchomości przy ul. Benzynowej, którą spółka zagospodaruje 
w infrastrukturę techniczną w ramach uzbrojenia terenów inwestycyjnych w 
dzielnicy Płonie w Gdańsku. Dziękuję bardzo. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku druk nr 1182.  
  
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1182. Opinia Nr 37-
7/512/93/2017 

 
PUNKT – 8. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
Nr XXXV/955/17 z dnia 23 lutego 2017 r. w sprawie utworzenia i Nadania 
statutu Gdańskiego Centrum Informatycznego – druk nr 1163. Oryginał 
projektu uchwały - druk nr 1182 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 29 czerwca 2017 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.207.2017 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Barbara Szymańska, Dyrektor Biura Informatyki 
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Szanowny Panie Przewodniczący. Szanowna Komisjo. 
 
W związku z tym, że od 1 sierpnia planowane jest przejęcie obsługi 
informatycznej w jednostkach organizacyjnych i w urzędzie miejskim i 
nastąpiła kumulacja zdarzeń związanych z obsługą świadczeń w Gdańskim 
Centrum Świadczeń, co było przewidywane również do obsługi również od 1 
sierpnia. Tam oprócz tych przewidywanych i już planowanej obsługi wniosków 
dla programu 500+, dla świadczeń rodzinnych doszły nowe obowiązki, które 
zostały wprowadzone ustawą 6 maja 2017 roku dotyczące większej, 
zdecydowanie silniejszej obsługi alimentacyjnej w zakresie obsługi i 
ściągalności alimentacji. I w związku z tym Gdańskie Centrum Świadczeń będzie 
miało więcej pracy, bo jest prawie 3 tysiące dłużników, więc również 
wprowadzenie pewnego systemu informatycznego, który będzie pomagał te 
zadania realizować. I oceniając ryzyko wynikające z dotychczasowych, już 
przewidywanej obsługi świadczeń tych, tak jak Pani Dyrektor Jarema 
podkreślała bardzo mocno 500+, i obsługa dodatkowych zdarzeń może bardzo 
negatywnie w którymś momencie odbić się na obsłudze klientów tak naprawdę 
Centrum. Dlatego też wnioskujemy o to, aby GCŚ zostało objęte obsługą 
informatyczną w spokojniejszym okresie, czyli od 1 kwietnia 2018 roku. 
Przesunięcie o kilka miesięcy i taki wniosek złożyliśmy. 
 

I druga część, która dotyczy zmiany. W założeniu było, że Gdańskie Centrum 
Informatyczne przejmuje, jako nadzór umowy, które prowadzi Biuro 
Informatyki, aby uprościć proces obsługi umów podjętych przez jednostki 
organizacyjne wnioskujemy również, aby zakres nadzoru i świadczenia usług 
wynikających z umów zawartych przez jednostki organizacyjne włączyć do 
zadań Gdańskiego Centrum Informatycznego. Uprzejmie proszę o pozytywną 
opinię do przedstawionej zmiany uchwały.  
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji?  Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę Nr XXXV/955/17 z dnia 
23 lutego 2017 r. w sprawie utworzenia i Nadania statutu Gdańskiego 
Centrum Informatycznego – druk nr 1163.   
 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1163. Opinia Nr 37-
7/513/94/2017 

 
PUNKT – 9. 

Rozpatrzenie petycji skierowanej do Rady Miasta Gdańska przez Stowarzyszenie 
Walczących o Niepodległość 1956-89 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/988/09 
Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia zasad 
taryfowych, cen za przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego oraz 
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wysokości opłat dodatkowych i manipulacyjnych. Petycja Stowarzyszenia z 
dnia 15 maja 2017 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 Stanowisko Prezydenta Miasta Gdańska  
 Dyskusja 
 Ustalenia 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Stanowisko Pana Prezydenta otrzymaliśmy na piśmie. Zostało ono przesłane 
członkom Komisji tak jak i wszystkie inne pisma dotyczące tej sprawy. Pismo: 
ZTM-JB/kk/4050/17 z dnia 26 czerwca 2017 roku stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. W stanowisku Pana Prezydenta czytamy m.in., że „Propozycja 
Stowarzyszenia w sprawie możliwości objęcia uprawnieniem do ulgowych 
przejazdów osób, które świadczyły pracę po 1956 roku na rzecz nielegalnych 
organizacji politycznych i związków zawodowych praz osób, które nie 
wykonywały pracy w okresie od 4 czerwca 1989 roku na skutek represji 
politycznych, poddana została analizie podczas posiedzenia Zgromadzenia 
Międzygminnego Związku Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej w dniu 7 czerwca 
2017 roku. W rezultacie, po przeprowadzonej dyskusji, członkowie 
Zgromadzenia nie zarekomendowali realizacji zgłoszonego postulatu. 
Rozszerzenie uprawnień do przejazdów ulgowych spowoduje obniżenie 
przychodów ze sprzedaży biletów komunikacji miejskiej. W celu 
zrekompensowania utraconych przychodów musiałby nastąpić wzrost dopłat 
budżetowych lub cen biletów. Biorąc powyższe pod uwagę, nie jest wskazane 
zwiększanie liczby osób uprawnionych do przejazdów ulgowych”.  
Czy są głosy w dyskusji? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 
Ustalenia: Projekt uchwały i wniosek Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Sprawa jest zrozumiała, wszelkie materiały dotyczące tej sprawy były na 
bieżąco przesyłane członkom Komisji drogą mailową. Kto jest za wnioskiem, 
żeby Komisja wystąpiła do Rady Miasta Gdańska z projektem uchwały, w którym 
Rada Miasta Gdańska odmawia uwzględnienia postulowanej przez 
Stowarzyszenie zmiany uchwały polegającej na rozszerzeniu uprawnień do 
ulgowych przejazdów osób gdańską komunikacją miejską, które świadczyły 
pracę po 1956 na rzecz nielegalnych organizacji politycznych i związków 
zawodowych oraz osób, które nie wykonywały pracy w okresie przed 4 czerwca 
1989 roku na skutek represji politycznych. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się podjęła ww. projekt uchwały i kieruje na sesję 29 czerwca 2017 roku. 
Wniosek Nr 37-7/11/6/2017 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
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PUNKT – 10. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wynajmu 
lokalu zamiennego dla Państwa Kowalczyk zamieszkujących obecnie w 
lokalu socjalnym w Gdańsku.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pismo WGK-II.7142.4.142.2016.DM z dnia 06.06.2017r. (EZD 256112) 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Opinia Nr 37-7/514/95/2017 

 
PUNKT – 11. 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie wynajmu 
lokalu zamiennego dla Pani Krystyny Marciniak i Panu Marcinowi Marciniak 
zamieszkujących obecnie w lokalu socjalnym w Gdańsku.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pismo WGK-II.7142.4.142.2016.DM z dnia 06.06.2017r. (EZD 256050) 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Opinia Nr 37-7/515/96/2017 

 
PUNKT – 12. 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przyznania 
prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem kolejności określonej w 
wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego - na rzecz Pani Joanny Urban - Łyska.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pismo: WGK-II.7140.1.521.2015.JW z dnia 18.05.2017r.(EZD: 237076) 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Opinia Nr 37-7/516/97/2017 
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PUNKT – 13. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przyznania 
prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem kolejności określonej w 
wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego - na rzecz Pana Marcina Jankiewicza.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pismo: WGK-II.7140.1.366.2016.JW z dnia 31.05.2017r.(EZD: 248930) 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Opinia Nr 37-7/517/98/2017 

 
PUNKT – 14. 

Rozpatrzenie wniosków Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokali mieszkalnych w Gdańsku zlokalizowanych przy: 
 
1. Al. Gen. Hallera 12   
Pismo WGK-II.7123.1.10.2017.MRZ z dnia 25.05.2017r. (254030) stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
Opinia Nr 37-7/518/99/2017 
 
 
2. Ul. Kościuszki 33   
Pismo WGK-II.7124.1.89.2015.HS/JK z dnia 29.05.2017r. (EZD 251949) 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
Opinia Nr 37-7/519/100/2017 

 
3. Ul. Kolorowej 3 

 
Pismo WGK-II.7124.1.21.2016.JK z dnia 29.05.2017r.(EZD 252598) stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
Opinia Nr 37-7/520/101/2017 
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4. Ul. Zaroślak 5 
Pismo WGK-II.7123.1.72.2016.AW/KK z dnia 05.06.2017r.(EZD 251831) 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
Opinia Nr 37-7/521/102/2017 
 
 
5. Ul. Wróbla 1/10 
Pismo WGK-II.7123.1.86.2015.AW/KK z dnia 05.06.2017r.(EZD 251847) 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
Opinia Nr 37-7/522/103/2017 
 
 
6. Ul. Siennej 10  
Pismo WGK-II.7123.1.73.2016.AW/MRZ z dnia 05.06.2017r.(EZD 253995) 
stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
Opinia Nr 37-7/523/104/2017 
 
7. Ul. Zawiszy Czarnego 7 
Pismo WGK-II.7123.1.23.2017.MRZ z dnia 08.06.2017r.(EZD 260521) 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
Opinia Nr 37-7/524/105/2017 

 
 

8. Ul. Skarpowej 65 
 

Pismo WGK-II.7124.1.58.2015.HS/JK z dnia 09.06.2017r.(EZD 265638) 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
Opinia Nr 37-7/525/106/2017 
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9. Ul. Chłodnej 9 

 
Pismo WGK-II.7123.1.28.2017.MRZ z dnia 12.06.2017r.(EZD 262375) 
stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
Opinia Nr 37-7/526/107/2017 

 
PUNKT – 15. 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Do Komisji zostało skierowane przez Przewodniczącego Bogdana Oleszka pismo 
od Pana Prezydenta Grzelaka w sprawie wskazania przedstawiciela do Komisji 
Konkursowej na „Najładniejszy ogródek gastronomiczny roku 2017”. Pismo Nr 
koszulki 271843 stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 
Zgłaszam kandydaturę Wojciecha Stybora. 
 
Radny Wojciech Stybor, członek Komisji 
Wyraził zgodę. 
 

Ustalenia Komisji: 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za- jednogłośnie wybrała radnego Wojciecha Stybora. Pismo 
Nr BRMG.0012.79.2017.KPGiM-III. Stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Zgłosił wniosek formalny, który zostanie skierowany do Prezydenta Miasta 
Gdańska o przygotowanie na sesję we wrześniu 2017 roku jednolitego tekstu 
ww. uchwały, która od dnia ogłoszenia jednolitego tekstu w 2012 roku (Dz. Urz. 
Województwa Pomorskiego 2012 poz. 553) była zmieniana czterokrotnie 
Uchwałami Rady Miasta Gdańska:  
       
Ilość zmian wprowadzonych ww. uchwałami powoduje, że akt prawa 
miejscowego staje się nieczytelny.  
 
Głosowanie: 
Wniosek został przyjęty 6 głosami za- jednogłośnie. Wniosek Nr 37-7/9/4/2017 
stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Ustalenia: Wniosek Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
I jak już wspomniałem zgłosimy wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska o 
przedłożenie do końca lipca 2017 roku informacji - raportu, sporządzonego 
przez Gdańskie Wody Sp. z o.o., dotyczącego aktualnego stanu wszystkich 
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urządzeń przeciwpowodziowych, w tym również studzienek burzowych w 
drogach tj. ich częstotliwości oczyszczania. Komisja pragnie wiedzieć, jak 
miasto Gdańsk jest przegotowane na ewentualne skutki obfitych opadów 
deszczu, które dość często występują w miesiącach letnich.    
 
Głosowanie: 
Wniosek został przyjęty 6 głosami za- jednogłośnie. Wniosek Nr 37-
7/10/5/2017 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję bardzo za udział w posiedzeniu. 
Zamykam posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:15. 
 

  
Przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 
 

Piotr Dzik  
 
Protokół sporządziła: 
Elżbieta Wajs-Deyck 


